

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/3328/Add.2
10 February 1970

Limited Distribution

Original: English/
anglais

ACCESSION OF ICELAND TO THE CONVENTION ESTABLISHING
THE EUROPEAN FREE TRADE ASSOCIATION

The Director-General has received the following communication from the Secretary-General of the European Free Trade Association.

I can now inform you that all member governments have notified their formal approval of Iceland's accession to EFTA and FINEFTA. As the Icelandic Government has already deposited its instrument of ratification, Iceland will therefore become a member of EFTA and FINEFTA with effect from 1 March 1970.

ADHESION DE L'ISLANDE A LA CONVENTION ETABLISANT
L'ASSOCIATION EUROPEENNE DE LIBRE-ECHANGE

Le Secrétaire général de l'Association européenne de libre-échange a fait parvenir au Directeur général la communication suivante.

Je suis maintenant en mesure de vous informer que tous les gouvernements des Etats membres ont donné leur accord officiel à l'adhésion de l'Islande à l'AELE et à l'AELE/Finlande. Le gouvernement islandais ayant déjà déposé son instrument de ratification, l'Islande deviendra membre de l'AELE et de l'AELE/Finlande à compter du 1er mars 1970.